
Zápisnica 

z ustanovujúceho zasadnutia Rady školy pri 

Základnej škole s materskou školou Rabčická 410 Rabča, zo dňa 11.03.2024 

___________________________________________________________________________ 

 

Program:  1. Otvorenie 

  2. Priebeh a výsledky volieb do Rady školy 

  3. Predstavenie nových členov Rady školy 

  4. Voľba predsedu, podpredsedu a tajomníka Rady školy 

  5. Diskusia – uznesenie 

  6. Záver 

 

1. Otvorenie 

Ustanovujúce zasadnutie Rady školy otvorila p. riaditeľka. Poďakovala bývalým členom Rady 

školy za spoluprácu a čas venovaný práci v Rade školy, súčasne poblahoželala novým členom 

Rady školy, vyjadrila presvedčenie o dobrej spolupráci.  

Prítomní podpísali poučenie o ochrane osobných údajov. Pani riaditeľka Ing. Anna 

Kornhauserová prečítala informácie o tom, čo je Rada školy - je iniciatívny a poradný 

samosprávny orgán, ktorý vyjadruje a presadzuje verejné záujmy a záujmy žiakov, rodičov, 

pedagogických zamestnancov a ostatných zamestnancov v oblasti výchovy a vzdelávania.   

 

2. Priebeh a výsledky volieb do Rady školy 

 

Voľby do Rady školy sa uskutočnili v zmysle zákona č. 596/2003 §25, ods.1, o školskej správe 

v školstve a školskej samospráve a v súlade s vyhláškou ministerstva školstva č.291/2004, 

ktorou sa určujú podrobnosti o spôsobe ustanovenia orgánov školskej samosprávy, o ich 

zložení, organizačnom zabezpečení v znení vyhlášky č. 230/2009. 

 Obec Rabča zastúpená starostom obce Rabča vyhlásila Výzvu na voľby členov Rady 

školy 19.12.2023. Voľby členov RŠ bolo potrebné uskutočniť tak, aby RŠ na ďalšie funkčné 

obdobie bolo ustanovená pred skončení funkčného obdobia RŠ, t. j. najneskôr  v deň skončenia 

funkčného obdobia existujúcej RŠ.  

Voľba pedagogických zamestnancov MŠ konané dňa 02.02.2024 

Mgr. Jana Slovíková – 9 platných hlasov, Mgr. Ľudmila Balvanová – 8 platných hlasov, Alena 

Gurová – 1 platný hlas, Mgr. Ľudmila Sahuľová – 0 hlasov. 

Voľba nepedagogických zamestnancov ZŠ s MŠ  konané dňa 05.02.2024 

Bc. Mária Loneková – 24 platných hlasov, Ľudmila Sivková – 2 platné hlasy 

Voľba pedagogických zamestnancov ZŠ konané dňa 06.02.2024 

Mgr. Daniela Chutniaková – 28 platných hlasov, Mgr. Janka Michaľáková  - 22 platných 

hlasov, Mgr. Júlia Zboňáková – 8 platných hlasov  

Voľba rodičov MŠ dňa 06.02.2024 

Ing. Tomáš Kekeliak – 53 platných hlasov, JuDr. Eva Hudák Kornhauserová – 36 platných 

hlasov, Bc. Alžbeta Kekeliaková – 17 platných hlasov,  Mária Rusnáková – 16 platných hlasov, 

Mgr. Jana Gergišáková – 15 platných hlasov,  Bc. Martina Remešová – 10 platných hlasov  



Voľba rodičov ZŠ dňa 06.02.2024 

Bc. Veronika Bolibruchová – 138 platných hlasov, Mgr. Martina Hadarová – 133 platných 

hlasov, Mgr. Katarína Revajová – 99 platných hlasov, Lenka Raticová – 87 platných hlasov,  

Alžbeta Genšiniaková – 78 platných hlasov, Jaroslav Siksa – 71 platných hlasov, Mgr. Beáta 

Pilarčíková – 64 platných hlasov, Bc. Martina Remešová – 32 platných hlasov.  

Delegovaní zástupcovia Obec Rabča – 05.03.2024 

Mgr. Marián Hucík, Ing. Pavol Jurčák, Anton Piták, Ing. Július Piták. 

Po informácií o priebehu a výsledkoch volieb sa p. riaditeľka opýtala, či má niekto, niečo 

k priebehu a výsledkoch volieb. Prihlásila sa JUDr. Eva Hudák Kornhauserová (verejnosť), 

ktorá informovala prítomných o tom, že delegovanie zástupcov obce ako  zriaďovateľa do Rady 

školy môže len obecné zastupiteľstvo. Nakoľko obecné zastupiteľstvo žiadnych delegátov ešte 

neschválilo, považuje toto zasadnutie a rovnako aj všetky rozhodnutia na ňom prijaté za 

neplatné. O konaní ustanovujúceho zasadnutia sa dozvedela zo stránky školy a z edupage, preto 

sa rozhodla prísť a toto zasadnutie a chcela vedieť, kto je za obec delegovaný. 

P. starosta sa k danej veci vyjadril s tým, že on vychádzal z usmernenia, ktoré bolo rovnako 

doručené všetkým obciam v našom okrese a že takto môže postupovať. Postupovalo sa v dobrej 

viere. Aj v Rabčiciach to takto urobili. 

JUDr. Eva Hudák Kornhauserová zareagovala, že iné obce svojich zástupcov taktiež delegujú, 

aj predchádzajúcich zástupcov do Rady školy poslanci obecného zastupiteľstva obce Rabča 

schválili. Preto by chcela vedieť z akého titulu a na akom právnom základe takto postupoval. 

Starosta sa taktiež pýtal JUDr. Evy Hudák Kornhauserovej, na základe akých právnych 

skutočností vyhodnocuje, že delegovanie je neplatné. Zdôvodnil aj delegovanie jednotlivých 

členov. Seba delegoval z dôvodu, že je štatutár zriaďovateľa. Pán Pavol Jurčák je zástupca 

starostu obce a poslanec OZ. Pán Marián Hucík  pracuje s deťmi v MAK – miestny animátorský 

kolektív a bol členom rady školy na Katolíckej univerzite v Ružomberku. Pán Anton Piták 

viedol krúžky informatiky na ZŠ Rabča niekoľko rokov a zároveň bol predsedom ZRPŠ na 

strednej škole v Tvrdošíne, kde riešil, okrem iného, aj nadstavenie učebných osnov. Snahou 

bolo delegovať takých členov, ktorí majú skúsenosti. 

P. riaditeľka sa vyjadrila, že ona nie je kompetentná ani oprávnená skúmať spôsob delegovania.   

Na základe debaty sa členovia Rady školy rozhodli v zasadnutí pokračovať, nakoľko zatiaľ 

žiaden príslušný orgán nerozhodol o tom, že delegovanie je neplatné. 

 

3. Zvolení zástupcovia a delegovaní zástupcovia vytvoria následné zloženie Rady školy: 

 

1. Mgr. Daniela Chutniaková  zástupca pedagogických zamestnancov ZŠ 

2. Mgr. Jana Slovíková   zástupca pedagogických zamestnancov MŠ 

3. Bc. Mária Loneková  zástupca nepedagogických zamestnancov ZŠ s MŠ 

4. Bc. Veronika Bolibruchová  zástupca rodičov ZŠ 

5. Mgr. Martina Hadarová  zástupca rodičov ZŠ 

6. Mgr. Katarína Revajová zástupca rodičov ZŠ 

7. Ing. Tomáš Kekeliak   zástupca rodičov MŠ 

8. Mgr. Marián Hucík  zástupca obce Rabča 

9. Ing. Pavol Jurčák  zástupca obce Rabča 

10. Anton Piták    zástupca obce Rabča 



11. Ing. Július Piták   zástupca obce Rabča 

 

4. Voľba predsedu Rady školy 

Na čele Rady školy je predseda, ktorého zvolí RŠ za svojich členov nadpolovičnou väčšinou 

hlasov RŠ = odporúča sa zvoliť aj podpredsedu RŠ (kandidát s druhým najvyšším počtom 

hlasov) 

Voľba – tajné hlasovanie, kde kandidujú všetci členovia RŠ.  

 Predseda  - Mgr. Daniela Chutniaková – 7 platných hlasov 

 Podpredseda - Anton Piták   - 5 platných hlasov 

 Tajomník - Mgr. Jana Slovíková - 3 platné hlasy    

 

5. Diskusia  

 

Riaditeľka podala informácie k výsledkom auditu: 

Audit bol zameraný na organizačnú štruktúru – vnútorné predpisy (Organizačný poriadok, 

Pracovný poriadok, Kolektívna zmluva), taktiež na profil zamestnancov a ich kvalifikačné 

predpoklady, odmeňovanie zamestnancov, osobné spisy, mzdová dokumentácia, evidencia. 

Následne po audite sme mali kontrolu z Inšpektorátu práce, ktorá sa uskutočnila 25.09.2023 

(nasledujúci deň po skončení auditu). Inšpektorát práce nezistil žiadne porušenie.  

Riaditeľka informovala o výsledkoch auditu aj na porade vedenia 04.03.2024, kde bola 

prítomná z. r. š. 1. - 4., r. z. š. 5. - 9., z. r. š. pre MŠ, vedúca ŠJ.    

Starosta konštatoval, že prezentáciu a spôsob informovania o audite nechal v kompetencii pani 

riaditeľky Kornhauserovej. Očakával iný výsledok auditu, ktorý by sa zaoberal hlavne analýzou 

oddelenia materskej školy, pretože taká bola hlavná myšlienka auditu. Nakoľko sa plánuje, že 

materské školy budú financované z prostriedkov Ministerstva školstva, tak je nerelevantné 

v tejto chvíli riešiť tento problém. V súčasnosti prebieha rokovanie ZMOS s ministerstvom 

školstva na túto tému. 

Nová zvolená Rada školy chcela byť informovaná o podrobnejšom  výsledku auditu. 

31.01.2024 sme mali stretnutie online s pani audítorkou, kde boli prítomní starosta, riaditeľka, 

ekonómky školy, prednosta, obecný kontrolór. Boli nám vytknuté veci, ktoré sme doplnili, 

dohľadali, vysvetlili. Išlo o technické veci, ako napríklad, že do spisu zamestnanca sa nesmú 

zakladať rodné listy, že chýba informácia, či učiteľky v MŠ sú v poldennej  alebo celodennej 

zmennej prevádzke. Pán Jurčák konštatoval, že sú to len technické chyby, ktoré sa dajú opraviť. 

Navrhoval vzájomne si vykonzultovať nezodpovedané otázky medzi zainteresovanými 

osobami. Pani Loneková sa vyjadrila k auditu a ozrejmila dané skutočnosti. Vyjadrenie p. 

Slovíkovej k objednávaniu interaktívnych tabúľ,  ktoré riešili na obci konštatovala pani 

Loneková, že jej vyjadrenie sa dotklo ekonómiek školy, nakoľko proces objednávanie je 

rovnaký ako pre základnú školu, tak aj pre materskú školu. Následne pani Chutniaková 

skonštatovala, že zlyhala komunikácia medzi materskou školou a základnou školou. Pani 

Slovíková uviedla, že si museli zháňať sponzorov na interaktívne tabule. Pán Kekeliak sa 

opýtal, či už majú vo všetkých triedach interaktívne tabule. Slovíková odpovedala, že áno. Ďalej 

pán Kekeliak navrhol, aby boli všetky zápisnice zo zasadnutia RŠ zverejnené na webovom sídle 

školy.  Riaditeľka uviedla, že materská škola konala bez jej vedomia a nebola informovaná 

o tom, že idú na obec riešiť oddelenie škôlky. Anton Piták uviedol, že mala byť informovaná 



Rada školy, ktorá by sa k tomu vyjadrila a až potom sa to mohlo riešiť na obecnom 

zastupiteľstve. Pán starosta uviedol, že netreba to teraz už riešiť, nakoľko má byť zmena vo 

financovaní materských škôl. Navrhol, aby pani riaditeľka Kornhauserová poslala e-mailom 

informácie zo školenia, ktoré absolvovala v piatok so školiteľom – hlavný školský inšpektor 

v Žiline – kde sa pojednávalo o delegovaní RŠ a kde bola prezentovaná zákonná možnosť 

delegovania zástupcov do RŠ poslancami OZ, pre doplnenie informácie členom RŠ. 

Nová predsedkyňa RŠ pani Chutniaková sa dohodla s bývalou predsedkyňou, pani Hadárovou, 

že jej odovzdá celú agendu z predchádzajúceho pôsobenia RŠ. 

Rada školy sa dohodla na nasledujúcich stretnutiach, ktoré sa budú konať v utorok o 16:30. 

 

5. Záver  

 

Riaditeľka ZŠ s MŠ Rabča poďakovala za účasť a ukončila ustanovujúce zasadnutie Rady 

školy. 

 

 

V Rabči 11.03.2024 

 

     Zápisnicu vyhotovil  ___________________ 

          Bc. Mária Loneková 

          zapisovateľka 

 

 

 

 

     Zápisnicu overil  ___________________ 

        Mgr. Daniela Chutniaková 

predseda RŠ 

 

 

 

 

 

     Za zriaďovateľa ___________________ 

Ing. Július Piták 

starosta obce Rabča 

 


